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Svar till ”Vuxen i rummet” och Prediculus i nkp 31/1. 

Bäste ”Vuxen i rummet”! 

Beträffande ditt påpekande att Bäva har drivit Bäva konceptet i 

bostadsbolaget. 
Vi skrev i NKP 25/1, som fortfarande är vår inställning, 

”Bostadsbolaget har inget att göra med, ett beslut om att bygga ett Bäva-

koncept, ett boende som i första hand gäller särskilt boende, typ Sannagården, 

Tapiren osv. Det är ett beslut som skall beslutas i kommunfullmäktige.” 

Märkligt att en ”Vuxen i rummet” återigen endast kritiserar företrädare för Bäva-

konceptet och inte vad Bävakonceptet innehåller. 

Kan vi göra en jämförelse inför ett tidigare val, när Näva Opinion och 

Centerpartiet kämpade för att behålla ”före detta sjukhuset” som hade 

rivningsbeslut? 

Då kritiserades också Jane Larsson för sin framsynthet, mer än sakfrågorna och 

behovet av ett Näva med mera. 

Nu, när före detta sjukhuset finns kvar, Näva med vårdplatser, urologteam, labb, 

tandläkare, röntgen och i övrigt fyllt med vårdenheter igen, med många 

anställda, hur är inställning nu? 

En stor vinst för våra kommuninnevånare som inte alltid behöver åka till CSK för 

vård, leta parkeringsplatser och dessutom kan spara på resekostnader och miljö. 

https://www.nkp.se/asikter/insandare/
https://imengine.public.nwt.infomaker.io/?uuid=def9c64e-da97-53f1-9824-e86affee1c10&function=cropresize&type=preview&source=false&q=75&crop_w=0.9075&crop_h=0.99999&x=0.04625&y=1.0E-5&width=1200&height=800
https://imengine.public.nwt.infomaker.io/?uuid=def9c64e-da97-53f1-9824-e86affee1c10&function=cropresize&type=preview&source=false&q=75&crop_w=0.9075&crop_h=0.99999&x=0.04625&y=1.0E-5&width=1200&height=800


Vi är övertygade om att det finns många boenden i vår kommun som vill och ser 

nyttan med att före detta sjukhuset finns kvar. 

Så blir det med all säkerhet också känslan för äldreboende i vår kommun som 

utvecklats och tar vara på erfarenheter från Broängens, Tubberöds, Sjögläntans 

med flera äldreboenden. 

Tillagningskök med flera maträtter att välj på, restaurang, spa, solrum, bastu, 

pedikyr mm på de boendes och anhörigas villkor är den viktigaste delen i 

utvecklingen. 

Förslagsvis kan vi fortsättningsvis debattera politiska sakfrågor gällande Bäva 

konceptets för- och nackdelar eller så anser vi denna debatt avslutad. 
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